

ပလိပ်ဘတ်လၢကနီဟူတ်လၢနအိၣ်း မိၣ်ပၢ်တၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတဖၣ်ဘၣ်သး ဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်

Hennepin ကီၢ်ရူၣ်ဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့ပုၤမၤသကိးတၢ် (Hennepin County Children's Mental Health Collaborative - HCCMHC) အံၤ မၤမိၣ်ပၢ်တၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတဖၣ်ဘၣ်သးမိၣ်ပၢ်တဖၣ်ဒီး ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ်လၢ အအိၣ်ဒီးဖိသၣ်တဖၣ်လၢအဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဖိသၣ်သးဆူၣ်ချ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပကျဲးစၢးမၤန့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ခိဆၢတဖၣ် လၢဟံၣ်ဖိသၣ်ဖိတဖၣ်အအိၣ်ဒီးသိးကမၤစၢၤပုၤလၢ ကမၤဂ့ၤထီၣ်ဖိသၣ်အသး ဆူၣ်ချ့တၢ်မၤအကျိၤအကျိၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

မိၣ်ပၢ်တဖၣ် ဒီး
ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ် -
တဲပုၤတၢ်လၢအမၤသးဒီးန့ၣ်တက့ၢ်!



ပအဲၣ်ဒီးသ့ၣ်ညါန့ၣ်ဖိအသးဆူၣ်ချ့ တၢ်
လဲၤခိဖျိန့ၣ် အမၤသးဒီးလဲၣ်ဒီးအမ့ၢ်တၢ်တ
မံၤလၢဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့တၢ်မၤအကျိၤ
အကျိၤတခါအသိးန့ၣ်လီၤ.

မတဂၤန့ၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်မၤသကိးတၢ်
သ့လဲၣ်.

မိၣ်ပၢ် မ့တမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်တဂၤဂ့ၤတဂၤဂ့ၤလၢ
(က)အိၣ် ခိးဝဲလၢ Hennepin ကီၢ်ရူၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤ
လၢ အဒီးန့ၣ် ဘၣ်ဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ
တဖၣ်လၢHennepin ကီၢ်ရူၣ်အပူၤ, ဒီး (ခ) အိၣ်ဒီးဖိ
သၣ် (အသးနံၣ် ၀ - ၂၁) လၢ အခိၣ်ထံးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဟံ
ပနီၣ်ဃာ်အိၣ်ဒီး သးဆူၣ်ချ့တၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအပူၤကိၣ် ၅
နံၣ် အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်သံကွၢ်စံးဆၢအဂ့ၢ်တဖၣ်

တၢ်သံကွၢ်စံးဆၢတဖၣ်ကယံၣ်ဝဲ ၄၅ မိးနိးဃာ်ဃာ်န့ၣ်လီၤ.
မ့ၢ်ဝဲန့ၣ် နကဒီးန့ၣ်ဘၣ် \$25 တၢ်ဟ့ၣ်ကနၢၤ ခးက့ၤလၢ
Target မ့တမ့ၢ် Walmart အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤတဲကျိးထံတၢ်
တဖၣ် တၢ်မၤန့ၣ်အိၣ်သ့လၢ မိၣ်ပၢ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်
တဖၣ်အဂီၢ်ဖဲကိလၢဝါကျိၤအံၤတမ့ၢ်ကျိၤအိၣ်ထံးကတၢ်
ကျိၤန့ၣ်လီၤ.



သးစဲၤ.
ဆဲးလီၤမံၤဖဲအံၤ



တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်အိၣ်ဒီး. ဆဲးကျိး Margaret လၢ
hccplg@yahoo.com

ပမ့ၢ်မတဂၤလဲၣ်

Hennepin ကီၢ်ရူၣ်ဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့ပုၤမၤသကိးတၢ် (Hennepin County Children's Mental Health Collaborative - CMHC) ဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ကုၣ်လိာ် အိၣ်သ ကိးတခါလၢ တၢ်မၤအကျိၤ အကျိၤပုၤတၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ်အကရူၢ် လၢအအိၣ်ပုၤ အါကလုာ်ဒီးကဲန့ၣ်ခါးစးတဖၣ်လၢ ကလုာ်ဘၢစိကမိဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့ တၢ် ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်တၢ်မၤအကျိၤအကျိၤလၢတၢ်ဒီးန့ၣ်အိၣ်သ့ညါ ဒီးတုၤလီၤတီၤလီၤတခါအတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်လဲၤ ထီၣ်လဲၤထီၣ်ဒီးလၢအကဲထီၣ်သးကွၢ်ကွၢ်လၢ Hennepin ကီၢ်ရူၣ်အပူၤ န့ၣ်လီၤ. CMHC မၤဂ့ၤ ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢအဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အသိ တၢ်လဲၤထီၣ် လဲၤထီၣ် ဒီး အကံၢ်အစိတၢ်မၤ ဂ့ၤလၢအလဲၤသးဆူၣ်ညါကွၢ်ကွၢ်လၢဖိသၣ်အသးဆူၣ်ချ့တၢ်မၤအကျိၤ အကျိၤခိဖျိ တၢ်ဟံးန့ၣ်စူး ကါ တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယံၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်မိၣ်ပၢ်တဖၣ် တၢ်မၤအကျိၤအကျိၤဒီး တၢ်ဃုထီၣ် သ့ၣ်ညါလၢတၢ်ဒီးန့ၣ်အိၣ်သ့ဘၣ်သးဖိသၣ် အသးဆူၣ်ချ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ် ဒီး မၤသကိး ဃုာ်ဒီး ဟံၣ်ဖိသၣ်ဖိတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤပုၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ် လၢ Hennepin ကီၢ်ရူၣ်ဒိးတဘျီညါ အပူၤန့ၣ်လီၤ.